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Številka:  031-0004/2023-14 
Datum:  28.04.2025 
 

ZAPISNIK 7. SEJE VAŠKEGA ODBORA  

Videm, Dol, 

ki je potekala 2.4.2025  med 19.00 in 20.00  

 

Prisotni člani VO: Maruša Klemenčič, Branko Tekavc, Ana Čabrilo in Irena Auersperger 

Vabljeni predstavnik: Marko Lunar, član občinskega sveta 

Seja je sklepčna. 

DNEVNI RED: 

1. Pregled zapisnika 6. seje 

2. Pogovor s članom občinskega sveta (predlogi, ideje, izzivi v naši občini) 

3. Predlogi občanov 

4. Razno (občani naslavljajo) 

 

Ad 1 

Pregledali smo zapisnik 6. seje oz odgovore občine na 6. sejo. 

Pitniki so izpadli iz proračuna. Umeščen je bil le fitnes na prostem.  

Ad 2  

Na pobudo VO povabimo člana občinskega sveta g. Marka Lunarja. Pregledamo trenutna dogajanja, 
opažanja, izzive: 

Ad 2a: Članica in udeleženka čistilne akcije VO ugotavlja, da je prisotnost na čistilnih akcijah, ki vsako 
leto potekajo, vse manj obiskana. G. Lunar, ki je seznanjen s projektom oz je koordinator v eni izmed 
gasilskih enot, predstavi pretekle izkušnje s čistilnimi akcijami v občini. Edina svetla točka ugotovitev 
akcije je, da je smeti res letno manj. A to so tiste smeti, ki jih lahko poberemo občani (so dostopne ), 
ne pa tistih odpadkov na mestih, ki so težje dostopna (npr globoko v grmovjih, za Savo, itd). 

Vsi se strinjamo, da je na področju ozaveščanja o čisti in urejeni občini potreben korak naprej. V 
sklopu občine oz v Pletenicah bi se lahko pred izvedbo dogodka pripravila mini kampanija, ki bi 
izpostavljala pomen čistega okolja. 
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Vključili bi lahko tudi šolo oz vrtec pri sodelovanju v smislu organizacije likovnega natečaja na temo 
čiste narave, ki bi bile nato izobešene v kulturnem domu ali knjižnici. 

Med predlaganimi ukrepi izpostavimo možnost ponovne aktivacije civilne iniciative, ki bi lahko 
prevzela organizacijo ali vsaj pobudo za prihodnje čistilne akcije. 

Predlagamo tudi razmislek o terminskem usklajevanju čistilne akcije z dnevom odvoza kosovnih 
odpadkov ali postavitvijo zabojnikov za zbiranje nevarnih odpadkov. Takšna združitev bi lahko 
dodatno spodbudila občane k večji udeležbi, saj bi dobili občutek, da z eno prisotnostjo lahko 
opravijo več koristnih stvari za okolje. 

Ad 2b: Pozvani smo k preverbi izvedbe drsališča v zimskem času v naši občini.  Pridobili smo ponudbo 
za  drsališče od podjetja KOTA d.o.o.  Ponudba se hrani pri članih VO. Zajema postavitev drsališča na 
ključ za 45 dni, v rangu velikosti 10 x20 m. Člani VO ponudbo posredujejo občini in jo v umestijo v 
proračun/participativni proračun za 2026- skladno s termini/razpisi. Razmislijo tudi v lokaciji 
postavitve. 

 

Ad 2c:  Več občanov je izpostavilo težave z urejanjem prometa in pomanjkanjem parkirnih mest ob 
večjih dogodkih na občinski lokaciji. Zaradi omejenih parkirnih površin v neposredni bližini občinske 
stavbe prihaja do nepravilnega parkiranja ob glavni cesti, kar povzroča prometni kaos, zmanjšano 
varnost in slabo prehodnost za nujne službe. 

Predlagamo, da se skupaj z občino razmisli o naslednjih ukrepih: 

 Uvedba enosmernega prometa v času prireditev na najbolj obremenjenih odsekih, kar bi 
olajšalo pretočnost in povečalo varnost. 

 Iskanje dodatnih parkirnih rešitev, npr. dogovor z bližnjimi zasebnimi lastniki zemljišč ali 
podjetji za začasno uporabo parkirnih površin med dogodki. 

 Uvedba začasnega prometnega režima z usmerjevalnimi tablami in/ali prostovoljci, ki bi v 
času dogodkov pomagali pri usmerjanju vozil. 

Obveščanje občanov vnaprej o alternativnih parkiriščih ter priporočeni poti do prireditve preko 
Pletenic in  spletne strani občine. 

Ad 3  

Ad 3a: 

Občani vaške skupnosti Videm/Dol izpostavljajo potrebo po dodatnih igralnih površinah za otroke. 
Trenutno je na voljo zgolj eno otroško igrišče, ki se nahaja pri Župnišču, a je po površini in vsebini 
omejeno ter ne zadošča potrebam večjega števila otrok. 

Zanima nas, kako poteka načrtovanje oziroma izvedba otroškega igrišča v bližini osnovne šole. 

Prosimo za pojasnilo: 

 ali je prenova oziroma ureditev igrišča pri šoli že vključena v občinski proračun, 

 ali obstaja časovni načrt izvedbe, 

 in kdaj lahko pričakujemo začetek oziroma zaključek del. 

Pobuda prihaja iz potrebe po zagotavljanju varnega in dostopnega prostora za igro in gibanje otrok. 
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Ad 3b: 

Na elektronski naslov vaškega odbora smo prejeli vprašanje občanke, ali se bo občina prijavila na 
javni razpis za sofinanciranje investicij v športno infrastrukturo v letu 2025, ki je predviden v začetku 
aprila: https://www.gov.si/novice/2025-03-25-najava-javnega-razpisa-za-sofinanciranje-investicij-v-
sportno-infrastrukturo/ 

Seznanjeni smo z načrtovano gradnjo večnamenske dvorane in pripadajoče infrastrukture, ki je 
dolgoročno izredno pomembna za občino. Vendar pa želimo izpostaviti, da čakanje na izvedbo 
protipoplavnih ukrepov – ki so pogoj za začetek gradnje tega večjega projekta – ne bi smelo zavirati 
vlaganj v športno infrastrukturo na drugih lokacijah, kjer tovrstne omejitve ne obstajajo. 

Predlagamo, da občina: 

 razmisli o prijavi na razpis tudi za manjše, a pomembne športne površine, kot so zunanja 
igrišča, vadbene cone, otroška športna igrala ali urbana športna oprema, 

 v sodelovanju z vaškimi odbori preveri konkretne potrebe po takšni infrastrukturi v 
posameznih krajih. 

Verjamemo, da bi že z manjšimi ukrepi lahko bistveno izboljšali dostopnost do kakovostnega 
športnega prostora za različne starostne skupine občanov. 

Ad 4 

Pohvalili bi radi trgovino Kmetijske zadruge Domžale, ki s svojo široko ponudbo predstavlja dobro 
alternativo bližnjemu Mercatorju in poleg tega ponuja tudi veliko izdelkov lokalnih pridelovalcev.  

 

Zapisala:       Predsednica VO: 

Irena Auersperger         Ana Čabrilo 

 

 

 


